
Bestyrelsesmøde Hårbøllehuset 4/11 2024 
 
 
Tilstede: Evy, Sine, Johnni, Annesofie, Nina og Ida  
 
Gæster: Christian Wanscher og Kirsten Fahnøe 
 
Ordstyrer: Nina       Referant:  Ida og Annesofie 
 
Punkt 1: Scene 1 
Tilstede var Susse Fischer og Hanne Vedel 
Der har været problemer med rod, manglende rengøring og gammel opvask nogle gange, når Scene1 skulle 
stille op til arrangement., hvilket har givet en del frustrationer. Vi aftalte, at få styr på det, så det ikke 
gentager sig.  Desuden fik Scene1 en kompensation på 500 kr. 
Scene1 har oplevet musik/kulturelle arrangementer lig dem de selv afholder, og mener ikke det er rimeligt, at 
de betaler så høj en husleje, når andre kan slippe væsentligt billigere.  Dette får vi også en ordning på. 
Scene1 er bekymret for, at Hårbøllehuset, enten lukker, eller laver en struktur som ikke kan indbefatte Scene. 
Da de laver program et år frem, så skal de være sikre på at spillested er sikret.  
Vi blev enige om, at lave en kontrakt, foreløbig for et år ad gangen. Det vil Johnni sørge for. 
Desuden blev det vedtaget, at holde møde ca. en gang om året med Scene1. 
 
Punkt 2:Evaluering af møde med Rumle og Mette ang. Hjelmhuset 
Vi var enige om, at koordinere div. Arrangementer, så vidt det er muligt! 
Vivian er kontaktperson til Hjelmhuset. 
 
Punkt3: Evaluering af midtvejsmødet 
Der var enighed om, at det var et vellykket møde! 
Medlemmerne havde mange ideer, og viste stor lyst til at engagere sig i huset!   
Der blev delt sedler ud efter mødet, hvor folk kunne skrive hvad de kunne tænke sig at arbejde med. 
Det blev til nedsættelse af i alt seks grupper. 
 
Hvad kan du gøre for HOB -huset? 
Sådan lød det afsluttende tema på vores midtvejsevalueringsmøde. 
Med baggrund i de mange tilsagn om at deltage aktivt ifm. HOB’ s fremtid og vores efterfølgende 
beslutning på bestyrelsesmøde om? at vi som bestyrelse -i stedet for at tage alle opgaver på os - i 
fremtiden -hver især- er tovholdere for nedenstående arbejdsgrupper bestående af aktive 
medlemmer, skal vi uddelegere! 
Vi er som tovholdere i bestyrelsen kontaktperson for gruppens arbejde, og det er op til os,  hver især 
-at bestemme i hvilket omfang vi vil deltage i gruppernes drøftelser. Vi sørger for at indkalde til det 
første møde. Grupperne forpligtes til at melde tilbage til tovholder, som sørger for den videre 
kommunikation til bestyrelsen. 
Brug medlemsliste til at identificere, hvem der har meldt sig til hvad….spørg evt. Nina! 
Alle medlemmer skal have mulighed for at tilmelde sig en gruppe, så invitationen til at deltage skal 
også formidles til medlemslisten, Johnny! 
 
1. Visionsgruppe.  
Hvordan skal HOB’s fremtid forme sig? Hvad er muligt? Skal vi ud af boksen og tænke på andre 
måder end de vante? 
Annesofie tovholder for: 
Christian Wanscher spørger: Signe, Jona, Liv, Kis,  



 
 
2. Økonomigruppe. 
Crowdfunding /både nu og her med midler til varmepumper samt renovation af huset, 
gældssanering, livsvarigt medlemskab 
Ida tovholder for: 
Joachim, Helene, Sigurd, Kirsten, Arlette, Liv, Christian, Michael, Miki 
 
3. Arrangementer, fester aktiviteter. 
Filmaftener, Banko, singlefester, singleklub,fællesmiddage,indsamlings-fester, fredagsbar, 
madordninger, børn - og ungeaktiviteter, sommercafé, brætspil og suppe. 
Vivian tovholder for: 
Michael, Sigurd, Yvonne, Dorthe , Mette O, Kirsten,  Katrina, Gitte, Kenneth 
 
4. Praktiske opgaver, fixegruppen, børnepasning, holde øje med huset (er der rent, løbende 
vandhanerf.eks.) 
Nina er tovholder for: 
Niels, (Carsten, Elinor, Ida - børnepasning)samt Charlotte og resten af fixe- gruppen 
 
5. Kommunikation, nyhedsbreve. Facebook, Formidling af facts ift. hvad der kan ønskes, og hvad 
der kan lade sig gøre ..bygge bro mellem kløfter. 
Johnny er tovholder for: 
Christian , Antje, Charlotte, Mogens Aa, 
Arlette, Christine. 
 
6. Velkomst af nye medlemmer 
Det vigtigste er “Mødet - skabe relationen - velkomsten. Invitation til lørdagscaféen, følordning, 
ambassadør for nye tilflyttere… der følger praktiske opgaver med medlemskab! 
Sine er tovholder for: 
Bolette, Rita, Yvonne, Mette O, Charlotte, Lisbeth, Signe 
 
 
Punkt 4: Evaluering af sommercafemødet 
Der var enighed om, at vi skal være tidligere ude med indkaldelse til forberedelse af sommercafeen 2025 
Vi indkalder efter generalforsamlingen.  
 
Punkt 5; Status vedr. varmepumpe ansøgning. 
Vi har en ansøgning ude hos Fanefjord Sparekasse Fond, og afventer svar. 
 
Punkt 6: Økonomi 
Der har været kuk i registrering af medlemsindbetalinger, dette bliver bragt i orden 
Christian vil gerne hjælpe med dette, og desuden vil han fremover stå for hjemmeside og nyhedsbrev, i 
samarbejde med kommunikationsgruppen. 
 
Punkt 7:Henvendelse fra medlemmer 
Signaturlampen tænder og slukker nu som den skal 
 
Kontakt til ungdomsklub mm, kommer ind under arrangement gruppen, ved Vivian. 
 
Skal vi stadig have filmklub?, dette kommer under arr. Gruppen 



 
 
  
 
 
 
 
 
 
  


